
 

Sammanfattning 
Årsmöte Seko Västra Svealand 

Järnvägsklubben Hallsberg  
11 Mars 2021 

Den 11 Mars 2021 genomfördes för första gången i klubbens historia ett årsmöte helt digitalt.

Vilket fungerade över förväntan med flera medlemmar som deltog på distans.


Verksamhetsberättelsen och den ekonomiska berättelsen från 2020 godkändes på mötet.


Valberedningens förslag på nomineringar till poster röstades igenom.


Dom val som skedde var enligt följande

Kassör - Barbro Kihl

Styrelseledamot - Matilda Andersson

Styrelsesuppleant - Mikael Freiholtz


Revisor - Per-Åke Ödling

Revisorssuppleant - Joakim Westman


Valberedningen som röstades fram var:

Lennart Jansson

David Sohlberg

Gärda Wihlborg


Under mötet pratades det såklart mycket om Corona och dess effekter på företaget och oss 
anställda. 

Problemen med hot och våldssituationen och vad som görs åt det diskuterades. 

Mälab och MTR och hur arbetsmarknaden i mälardalen kommer se ut i framtiden gicks igenom. 
Även det aktuella läget i löneförhandlingen informerades om.


Ordförande avslutade och tackade för visat intresse och vi får hoppas att nästa medlemsmöte kan 
ske analogt!


Med vänlig hälsning,

Mikael Freiholtz


